

2020 美國加拿大東岸豪華8天 (紐約進出)

第1天: 抵達紐約 Arrive in New York

抵達紐約(JFK/LGA/EWR), 免費接機時間:8:30-24:00。 國內航班在該航班行李提取處等候, 國際航班在乘客出口處等候, 導遊舉牌接機。第一日行程僅供參考, 具體安排以您的航班抵達時間為準:

12:00pm-17:00pm 抵達 JFK 和 LGA 的客人, 將根據時間安排免費提供行李寄存。之後可自由前往法拉盛中心點: 體驗極具特色的亞裔文化, 暢遊集購物、 休閒、美食、文化、娛樂、生活一體的亞裔生活中心。

12:00pm之前抵達紐約機場的客人, 可以選擇參加紐約早游(成人\$25/人, 兒童\$15/人)

酒店入住时间为 15:00pm 后, 夜晚將有機會參加紐約市區的自費夜遊(成人\$25/人, 兒童\$15/人, 不含帝國門票)

Free airport pick-up (JFK/LGA/EWR): 8:30-24:00 Our professional tour guide will meet guests at the baggage claim area for the domestic flight, or at the Passenger Waiting Area for the international flight. The first day itinerary is for your reference only; the schedule is subject to change upon your arrival.

Guests who arrive at JFK or LGA during 12:00pm-17:00pm will be sent to Flushing in Queens and provided free left-luggage so that you can go to Sky View Center or Flushing for shopping or dining. You will experience the distinctive Asian-American culture in a short time.

Guests who arrive New York (JFK/LGA/EWR) before 12:00 am will be invited to join the NY morning tour (Adult, USD25; Child, USD15)

All the guests who arrive at hotel before 15:00 will be invited to join the NY night tour (Adult, USD25; Child, USD15).

酒店: Crowne (or Ramada) Plaza/Hilton/Sheraton/Courtyard by Marriott/Holiday Inn or similar

第2天: 紐約市區遊覽 New York City Tour(周四, 週日出發的團, 行程順序有所改變, 市區遊將安排在最後一天, 且只可紐約離團)

自費上到紐約市第一地標【911 紀念自由塔】, 下樓後參觀造價 40 億美元的飛鳥車站。漫步世界金融中心【華爾街】、外觀世界文化遺產【三一教堂】、與象徵牛市的【銅牛雕塑】合影。自費乘船於哈德遜河上游覽曼哈頓, 並與【自由女神】像和【布魯克林橋】攝影留念。自費深入參觀【航空探索】大無畏號航空母艦和協和號超音速客機和各種戰機。在【中央公園】傍, 導遊帶您自費參加深度講解【大都會博物館】。領略繁華的【時代廣場】。在車上途經遊覽:【第五大道】、【洛克菲勒中心】等著名景點…… Step up to the National September 11 Memorial & Museum, visit World Cultural Heritage-Trinity Church New York, take a sightseeing cruise tour on the Hudson River to take pictures with the backdrops of Statue of Liberty and Brooklyn Bridge. Furthermore, visit USS Intrepid, wander Wall Street and Times Square. Followed by the renowned Metropolitan Museum of Art pass by the Fifth Avenue, Rockefeller Center, Ground Zero.

酒店: Crowne (or Ramada) Plaza/Hilton/Sheraton/Courtyard by Marriott/Holiday Inn or similar

第3天: 費城-華盛頓 Philadelphia-Washington, D.C.

早上從紐約出發, 前往費城參觀【國家獨立歷史公園】, 【自由鐘】, 仰望歷史文物建築【獨立宮】, 隨後我們會來到美國首都華盛頓 DC, 自費參加【首都 360 度探索游】, 登頂華盛頓最高大樓+入內國會, 將由導遊提供全程深度講解【美國國會大廈】、【美國國家圖書館】、【美國最高法院】, 360 度高空俯視整個華盛頓 DC, 可以看到 FBI 總部, CIA, IRS 等辦公大樓。(如國會大廈, 國家圖書館不開放, 改為海軍陸戰隊戰爭紀念碑和美國空軍紀念碑)。外觀【白宮】; 並遊覽【林肯紀念堂】、【越南戰爭紀念碑】、【朝鮮戰爭紀念堂】。晚上可自費參加華盛頓 DC 夜遊, 停留【托马斯杰弗森紀念堂】, 【二战紀念碑】, 【国会】和【白宮】夜景。 In the morning, we will head to

Philadelphia where known as the birthplace of American democracy, then visit National Independence Historical Park, Freedom Clock. Later, we will head to D.C., Washington D.C.. The National Mall is a large, open area in the center of the city featuring many monuments to American leaders; it also serves to connect the United States Capitol buildings. Located prominently in the center of the Mall is the Washington Monument. Other notable points of interest near the Mall include the Jefferson Memorial, Lincoln Memorial, Korean War Veterans Memorial, Vietnam Veterans Memorial.

酒店: Holiday Inn/Wyndham/Four Points by Sheraton/Crowne (or Ramada) Plaza/Courtyard by Marriott or similar

第4天: 華盛頓特區-尼亞加拉瀑布 Washington D.C.-Niagara Fall

早上驅車前往【尼亞加拉瀑布】，途徑賓夕法尼亞州，下午抵達水牛城，自費參加 水牛城市区游：深度体验和了解这座曾经辉煌的没落帝国，停靠海军码头，水牛 城中央火车站，水牛城 Silo(筒仓)，登顶水牛城最高大楼（周末用湖边望塔 替代）可以清楚看到对面加拿大，停留水牛城著名餐厅自費品尝地道 Buffalo Wing 和当地啤酒。晚餐后回酒店休息或自費参加尼亞加拉瀑布夜游。

We are going to see the renowned Niagara Falls through Pennsylvania. Firstly, we will arrive Buffalo City in the afternoon to deep experience and understand the history of the brilliant empire. After dinner you could choose to take a night tour at Niagara Falls or back to the hotel.

酒店: Grand Buffalo/Radisson/Holiday Inn/Rochester Plaza or similar

第5天: 尼亞加拉瀑布-加拿大 Niagara Falls - Toronto Canada

早上欣赏尼亞加拉瀑布白天的景色，自費参加瀑布探索游：包括公羊岛，尼亞加拉【軍事要塞古堡】和【漩渦州立公園】以及觀看【室內巨幕Imax传奇電影】。自費参加尼亞加拉喷气快艇，体验速度与激情。車子經過象徵美國及加拿大兩國堅固友誼的“彩虹橋”進入加拿大。上到【觀瀑塔】，不僅可以在頂樓的旋轉餐廳享受浪漫西餐，還可以來到觀景臺從高空觀賞整個美加兩邊瀑布。下午抵達加拿大第一大城及金融中心多倫多市，參觀【加拿大國家電視塔】，俯瞰市景及一望無際的安大略湖。下來參觀【雷普利水族館】。隨後參觀國家文化遺產【Casa Lomas】。途徑多倫多議會大廈。晚上於北美第三大唐人街用餐。

Enjoy the daytime scenery of Niagara Falls in the morning and take part in the waterfall exploration tour at your own expense: including Ram Island, Niagara [Fortress of Military Fortress] and [Whirlpool State Park] and watch [Indoor Giant Screen Imax Legend Movie]. Join Niagara Jet Boat at your own expense and experience speed and passion. The car entered Canada through the "Rainbow Bridge", a symbol of solid friendship between the United States and Canada. Go up to [Waterfall Watch Tower], you can not only enjoy romantic western food in the revolving restaurant on the top floor, but also come to the observation deck to view the entire waterfall on both sides of the United States and Canada. In the afternoon, we will arrive in Toronto, Canada's largest city and financial center, and visit the [National Television Tower], overlooking the city and the endless Lake Ontario. Come down and visit the Ripley's Aquarium. Then visit the National Cultural Heritage [Casa Lomas]. Approach to the Toronto Parliament Building. Dinner in the third largest Chinatown in North America.

酒店: Radisson/Crowne Plaza/Edward Hotel or similar

第6天: 多倫多 -渥太華 -蒙特利爾 Toronto-Ottawa-Montreal

前往渥太華，这个有永不熄滅的和平火種的著名政治和商业都市，參觀敬穆肅立的陣亡將士【紀念碑】，【加拿大國會大廈】和【自由鐘塔】。繼續北上前往加拿大東部最大的法語城市，最具法國文化，素有“北美小巴黎”之稱的蒙特利爾市，內進參觀【聖約瑟大教堂】。随后乘坐雙層巴士，經當地最高的山丘【皇家山】俯瞰蒙特利爾市中心，遠觀世界上最高的傾斜建築物【奧林匹克體育館】。最後在蒙特利爾市知名景區老港口結束。漫步於【舊城區】，欣赏石造的古色古香的完全是歐洲風味的造型典雅的建築。晚餐後回酒店休息。

備註: 因人數或天氣原因，可能取消雙層巴士，改為車遊覽。

Head to Ottawa, a well-known political and commercial city with an ever-extinguishing peaceful fire, and visit the fallen soldiers [Monument], [Canadian Parliament Building] and [Liberty Clock Tower]. Continue

north to the largest French-speaking city in eastern Canada with the most French culture. Known as the "Little Paris of North America", visit Montreal [St. Joseph Cathedral]. Then take a double-decker bus, overlooking Montreal's city center via the highest hill [Royal Hill], and look at the tallest inclined building in the world [Olympic Stadium]. Finally, it ends at the old port of Montreal's well-known scenic spot. Stroll through the [Old Town] and admire the antique, stone-built buildings that are completely European-style. after dinner go back to hotel and rest.

Remarks: Due to the number of people or the weather, the double-decker bus maybe cancelled and the tour will be changed instead.

酒店: Gouverneur Hotel/Holiday Inn or similar

第7天: 蒙特利爾-魁北克 -波士頓 Montreal-Quebec-Boston

前往充滿法國情懷的城市【魁北克】，開始魁北克古城區深度游。外觀魁北克【聖母聖殿大教堂】，與地標建築芳堤娜城堡酒店合影，國會大廈和品嚐特式地道法國餐。停留免稅店，過境後，前往美國歷史文化之都波士頓，享受極富盛名的【波士頓龍蝦大餐】。（如果因為海關過境手續造成行程超時，當日將由其他餐取代龍蝦特色餐。冬季期間如天氣因素，下雪或結冰本公司有可能改變行程，以求旅途之安全）。

Go to the city full of French feelings [Quebec] and start an in-depth tour of the ancient city of Quebec. Exterior Québec [Church of Our Lady of the Holy Mother], take a group photo with the landmark Chateau Fontina, the Capitol, and taste authentic French cuisine. Stop at the duty-free shop. After transit, head to Boston, the capital of American history and culture, and enjoy the famous [Boston Lobster Meal]. (If the itinerary is overtime due to customs transit procedures, the lobster special meal will be replaced by other meals on the same day. During the winter, if weather conditions, snow or icing, the company may change the itinerary for the safety of the journey)

酒店: Sheraton/Doubletree/Radisson/Courtyard/Four Points/Wyndham/Holiday Inn or similar

第8天: 波士頓-耶魯大學-紐約/家園(周四,週日出發行程不可選波士頓離團) Boston-Yale University-New York/Home(NO BOS airport drop off service for tours departure on Thursday/Sunday)

早上自費參觀【哈佛大學】最古老的校園區，自費坐【波士頓海港遊船】，盡情遊覽波士頓港灣。行程途徑：麻省理工學院，波士頓三一大教堂，漢考克摩天大樓，波士頓公園，天鵝湖公園，普天壽大樓，波士頓圖書館，昆西市場，遠眺金色圓頂的州議會大樓。行程結束送波士頓和紐約機場。波士頓航班有機會自費參加波士頓深度遊。紐約機場離開增加自費參觀耶魯大學。（團結束，請訂19:00后離開紐約機場的航班，或者也可訂12:00后離開波士頓機場的航班）

Visit the Harvard University's oldest campus in the morning at your own expense, and take a Boston Harbor Cruise at your own expense to enjoy the Boston Harbor. Itinerary: MIT, Boston Trinity Cathedral, Hancock Skyscraper, Boston Public Garden, Swan Lake Park, Potevio Building, Boston Library, Quincy Market, State Capitol Building overlooking the golden domes Transfer to Boston and New York Airport at the end of the trip. Boston flights have the opportunity to participate in in-depth Boston tours at their own expense. New York Airport departures increase at their own expense to visit Yale University. (At the end of the tour, please book a flight departing New York Airport after 19:00 or a flight departing Boston Airport after 12:00)

酒店: Crowne (or Ramada) Plaza/Hilton/Sheraton/Courtyard by Marriott/Holiday Inn or similar